
Club Millésime
PRIVILEGES

Where luxury is personalized. Indulge in the bespoke services  
of our exclusive Club Millésime.

The art of luxury living
WELCOME TO 
CLUB MILLÉSIME  

Nestled within the Sofitel Al Hamra Beach Resort, Club Millésime 
represents the pinnacle of luxury among Sofitel Hotels and Resorts. This 
exclusive lounge offers a gateway to world-class amenities and attentive 
service, all complemented by spectacular views where the Arabian Gulf 
meets Ras Al Khaimah’s golden shores.

We invite you to experience our exceptional Club Millésime service from 
7am to 8pm, where you can enjoy complimentary tea, coffee, and soft 
drinks throughout the day.

Where elegance is elevated
EXCLUSIVE SERVICES 

Experience the exclusive perks and privileges of Club Millésime throughout your 
stay at Sofitel Al Hamra Beach Resort. Your Club Millésime benefits include:

•	 Personalized check-in and check-out facilities at the Club Millésime from 
7am to 8pm.

•	 Breakfast with our compliments. Enjoy a sumptuous breakfast served every 
morning at the Club Millésime from 7am to 11am

•	 Indulge in sweet and savory delights of a traditional Le Goûter afternoon tea 
with light refreshments every day from 3pm to 5pm.

•	 Unwind with pre-dinner L’Apéro Chic canapés and a selection of house 
beverages every day from 6pm to 8pm.

•	 Complimentary late check-out (subject to hotel availability).

Children’s Access: Children under the age of 12 years must be accompanied by 
an adult and are restricted from the business zone/section throughout the day 
and from entering the Club Millésime during pre dinner between 6pm to 8pm.

F&B Consumption: Food and beverage items can only be consume at the 
lounge. Taking of food and beverage from the lounge to be consume outside is 
not permitted. Consumption of outside food and beverage items is not permitted 
in the lounge itself. Food and beverage ordered through in-room dining will be 
on a chargeable basis. 

Dress Code: As a courtesy to other guests, please refrain from wearing swimwear, 
sleepwear or bathrobes in the Club Millésime Lounge. During our pre-dinner 
L’Apéro Chic, kindly note that flip-flops are not permitted.

Timings for the Hotel Facilities Located in Main Building, Ground Floor: 
Gym 24 Hours; Pool 7am to 7pm and Spa 10am to 9pm.



امتيازات
كلوب ميليسيم

 حيث الفخامة تُُصاغ خصيصاً لكم. استمتعوا بالخدمات المجهزة
حصرياً لنزلاء النادي الكرام

فن الحياة الفاخرة
 مرحباً بكم في

كلوب ميليسيم

في قلب سوفيتل منتجع شاطئ الحمراء، يجسد كلوب ميليسيم أعلى 
معايير الفخامة بين فنادق سوفيتل ومنتجعاتها. توفر الصالة الحصرية 

الوصول إلى أفضل الخدمات والمرافق، مع إطلالات ساحرة حيث يلتقي 
 الخليج العربي برمال رأس الخيمة الذهبية.

ندعوكم لتجربة رائعة لخدمات كلوب ميليسيم من الساعة 7 صباحاً وحتى 
8 مساءًً، والاستمتاع بمشروباتنا المجانية من الشاي، القهوة، والمشروبات 

الغازية طوال اليوم.

حيث الأناقة في أبهى صورها

امتيازات خاصة
تمتعوا بالامتيازات والخدمات الحصرية لنادي ميليسيم طوال فترة

إقامتكم في سوفيتل منتجع شاطئ الحمراء. تشمل مزايا نادي ميليسيم ما يلي:

بالغ  الذين تقل أعمارهم عن 12 عاما برفقة شخص  دخول الأطفال: يجب أن يكون الأطفال 
وعدم الدخول إلى منطقة الأعمال طوال اليوم وعدم دخول كلوب ميليسيم خلال فترة ما 

قبل العشاء بين الساعة ٦ و٨ مساء.
استهلاك المأكولات والمشروبات: لا يمكن استهلاك الأطعمة والمشروبات إلا في الصالة. 
ولا يسمح بأخذ الأطعمة والمشروبات من الصالة ليتم استهلاكها في الخارج. بالإضافة إلى 
يتم فرض رسوم على طلب  الصالة.  إلى  الخارج  والمشروبات من  الأطعمة  إدخال  يمنع  أنه 

المأكولات والمشروبات من خلال خدمة تناول الطعام داخل الغرفة.
قواعد اللباس: من باب الاحترام للضيوف الآخرين، يرجى الامتناع عن ارتداء ملابس السباحة

ملابس النوم أو أردية الحمام في صالة كلوب ميليسيم. يرجى ملاحظة أنه لا يسمح بارتداء 
L'Apéro Chic الشبشب خلال فترة ما قبل العشاء

مواعيد مرافق الفندق في المبنى الرئيسي، الطابق الأرضي: الصالة الرياضية 24 ساعة. 
حمام السباحة من 7 صباحاً حتى 7 مساءًً. السبا من الساعة 10 صباحاً حتى 9 مساءًً.

	•		 تسجيل الوصول والمغادرة الشخصي إلى مرافق كلوب ميليسيم من الساعة 7  
صباحاً حتى 8 مساءً.

إفطار فاخر. استمتعوا بإفطار فاخر يقدم كل صباح في كلوب ميليسيم من الساعة 	•	
7 حتى 11 صباحاً.

دللوا حواسكم بتجربة أشهى المأكولات الحلوة والمعجنات لشاي بعد الظهيرة التقليدي •	
من Le Goûter مع المشروبات المنعشة كل يوم من الساعة ٣ ظهراً 	حتى ٥ مساء

	•		 احظوا بلحظات من الاسترخاء مع مقبلات L’Apéro Chic قبل العشاء ومجموعة 
مختارة من المشروبات يومياً من الساعة ٦ حتى ٨ مساءً.

تسجيل مغادرة متأخر مجاني )حسب التوافر في الفندق(•	


